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Protokół Nr IV 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 29 grudnia 2010 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska o godzinie 9-tej 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dziwnowie otworzyła  IV sesję Rady Miejskiej w 

Dziwnowie VI kadencji. Powitała radnych, Pana Burmistrza Grzegorza Jóźwiaka, 

zaproszonych gości , mieszkańców gminy, przedstawicieli mediów. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na stan 15 radnych na 

sali obecnych jest 15 – tu, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Dodała , że porządek obrad radni otrzymali w zawiadomieniu o sesji / zał. Nr 3/. Zapytała, 

czy są uwagi do porządku obrad. 

Z uwagi na to, że nikt nie zgłosił wniosków do porządku obrad, Przewodnicząca Rady 

powiedziała, że przyjmuje, że zaproponowany porządek obrad jest zaakceptowany i przyjęty. 

Porządek obrad w całości przedstawiał się następująco:  

I. Część robocza – sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dziwnowie. 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a/ stwierdzenie quorum,  

 b/ wnioski do porządku obrad  

       c/  przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Wykonanie projektu budowy nowej 

stacji Uzdatniania Wody w Strzeżewie’ do kwoty 62 930,00 zł. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa skrzyżowania ul. 

Słonecznej i Łąkowej” do kwoty 78 360,00 zł.   
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8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Wykonanie pokrycia dachowego oraz 

elewacji budynków i murków oporowych na promenadzie w Dziwnowie” do kwoty 

19 600,00 zł.  

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa ul. Westchnień w 

Dziwnowie” do kwoty 116 360,00 zł. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Przebudowa oświetlenia w Dziwnówku 

na Osiedlu Zdrojowym i Słonecznym” do kwoty 81 660,00 zł.  

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia        

18 października 2010 r. nr LXXXVII/548/2010 w spawie nadania Statutu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Dziwnowie. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia w prowadzonym 

przez Gminę Przedszkolu Publicznym „Promyk Słońca” w Dziwnowie. 

13. Projekt uchwały w Dziwnowie zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia „ Programu 

ochrony środowiska dla gminy Dziwnów” na lata 2006 – 2009 oraz „ Planu 

gospodarki odpadami dla Celowego Związku Gmin CZ R-XXI na lata 2004 – 2015” w 

części dotyczącej gminy Dziwnów. 

14. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dziwnowa. 

16. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2010 r.   

17. Wolne wnioski 

 

II. Część uroczysta -  w Hotelu „Stary Dziwnów” w Dziwnowie 

 

1. Przemówienie Burmistrza Dziwnowa Grzegorza Jóźwiaka. 

2. Odznaczenie przez Burmistrza Dziwnowa w imieniu Prezydenta RP par małżeńskich 

medalami za długoletnie pożycie małżeńskie. 

3. Wspólne zdjęcie jubilatów. 

4. Przemówienie Burmistrza Dziwnowa dotyczące historii Kapituły. 
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5. Burmistrz Dziwnowa wręcza statuetki „W dowód uznania od Gminy Dziwnów” 

przyznane przez Kapitułę. 

6. Przemówienia laureatów. 

7. Wspólne zdjęcie pamiątkowe.    

 

18. Zakończenie sesji. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania protokołów z sesji Rady Miejskiej: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu za – 15,  przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr I z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie.   

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu za – 15,  przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr II z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie.   

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu za – 15,  przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr III z sesji Rady Miejskiej w 

Dziwnowie.   

 

Ad. 2 

Informację o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami przedstawiła Przewodnicząca 

Rady p. Joanna Piwińska, która powiedziała, że w okresie od 16 grudnia do 29 grudnia br. 

Komisje stałe Rady Miejskiej odbywały swoje posiedzenia.  

Przewodnim tematem posiedzeń Komisji było opiniowanie projektów uchwał, które będą 

tematem dzisiejszych obrad.  Radni otrzymywali zaproszenia na spotkania wigilijno – 

noworoczne, w których uczestniczono. 

Do Rady Miejskiej wpływała korespondencja, która w dużej części była merytorycznymi 

wnioskami skupiającymi wniesienie do nowego budżetu poszczególnych projektów. Wnioski 

zostały skierowane do poszczególnych Komisji.  

Dodała, że ponadto wpłynęły pisma : 

- z RIO w Szczecinie o wynikach przeprowadzonej kontroli, które jest do wglądu w biurze 

Rady, 

- z Prokuratury Rejonowej w Kamieniu Pomorskim o odmowie wszczęcia śledztwa – sprawa 

dotyczyła przekroczenia uprawnień i niedopełnienia obowiązków przez Burmistrza w sprawie 

lokalizacji miejsc sprzedaży piwa na plażach w Dziwnówku i Międzywodziu. 

- Prezes RIO przesłał do wiadomości informację o przeprowadzonej kontroli doraźnej 

gospodarki finansowej Miasta i Gminy Dziwnów w zakresie wydatków na inwestycje. 



4 

 

 

Ad. 3 

Informację o pracy między sesjami przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak. 

Powiedział, że od ostatniej sesji upłynęło stosunkowo niewiele czasu W okresie tym zgodnie 

z upoważnieniem Wysokiej Rady uczestniczył w przetargu zorganizowanym przez Agencję 

Nieruchomości Rolnych na tereny położone w Łukęcinie. Z uwagi na to, że w obu 

przetargach brało udział więcej osób terenów tych nie udało się nabyć. Działkę Nr 2/63 

wylicytowano za kwotę 600 000 zł., a działka 2/64 wylicytowana została za kwotę 460 000 zł. 

W dniu 12 grudnia 2010 r. Burmistrz uczestniczył w konwencie Wójtów i Burmistrzów, na 

którym omówiono najważniejsze warunki i kierunki współpracy gmin w rozwiązywaniu 

problemów na szczeblu powiatu. W dniach tych uczestniczył również w spotkaniach 

wigilijnych z emerytami oraz w świetlicach TPD. Dodał, że nie uczestniczył we wszystkich 

spotkaniach, w których nie mógł w zastępstwie uczestniczyli jego przedstawiciele. 

W dniu 28 grudnia br. uczestniczył w Zgromadzeniu Delegatów ZGWW. Ze względu na brak 

quorum Zgromadzenie nie podejmowało żadnych uchwał. Omówiony został ewentualny 

dalszy udział Gminy Dziwnów w działalności Związku. Żeby nie podejmować żadnych 

pochopnych decyzji dotyczących udziału lub nie Gminy Dziwnów w pracach Związku 

poprosił o 1,5 miesięczny okres w celu wypracowania z Wysoką Radą najlepszego 

rozwiązania dla Gminy Dziwnów. Burmistrz dodał, że pozwoli sobie w najbliższym czasie 

zwołać plenarne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Dziwnowie w celu omówienia 

wszystkich spraw związanych z działalnością Związku. Na spotkanie to zaprosi 

Przewodniczącą Związku Gmin Wyspy Wolin jak i członków Zarządu, którzy pozwolą lepiej 

zrozumieć mechanizm działania Związku. 

Burmistrz oznajmił, że 10 dni temu wpłynęło do Urzędu zawiadomienie z Wydziału 

Budownictwa Starostwa Powiatowego w Kamieniu Pomorskim o złożeniu wniosku o 

wydanie pozwolenia na budowę Polomarketu. Z posiadanych informacji wynika, że żaden z 

uczestników procesu budowlanego nie wniósł żadnych zastrzeżeń do pozwolenia, zatem w 

niedługim czasie będzie ono prawomocne. Od tego czasu będzie już tylko rola inwestora 

dotycząca budowy Polomarketu. 

Następnie Burmistrz poinformował, że Pan Henryk Dymerski złożył kolejne zwolnienie 

lekarskie 14 dniowe, co będzie obciążało budżet gminy. Po tym okresie będzie obciążało 

budżet ZUS. 

W najbliższym czasie planuje również spotkania z przedstawicielami firm zajmującymi się 

pozyskiwaniem środków unijnych. Będzie to przydatne , ponieważ jest na etapie weryfikacji 

projektu budżetu. Po analizie posiadanej dokumentacji będzie można zweryfikować i 

ewentualnie uwzględnić w kosztach inwestycji środki pozyskiwane z Unii. 

 



5 

 

 

Ad. 4 

Radna p. Szafran – jak długo inwestor będzie czekał na pozwolenie na budowę? 

Burmistrz – teoretycznie z chwilą kiedy żaden z uczestników procesu budowlanego nie 

będzie zgłaszał swoich zastrzeżeń, to powinno być pozwolenie na budowę wydane w ciągu 14 

dni, uprawomocnienie drugie dwa tygodnie. Ogólnie miesiąc czasu. 

Radny p. Kozłowski – o 8.30 na ul. Słowackiego, Wybrzeże Kościuszkowskie świecą się 

lampy. Prosi o urealnienie czasu wygaszania lamp ulicznych. 

Radny p. Beyer – zapytał, czy w nowym roku budżetowym będzie ujęta ulica Matejki , 

szczególnie od ul. Kaprala Koniecznego do ul. Słonecznej. Niedługo będzie ona w ogóle 

nieprzejezdna z uwagi na to, że stoi tam bardzo dużo wody. 

Radna p. Próchniak – ul. Dziwna 45 – jest tam czworo dzieci, którym przysługuje dojazd do 

szkoły, czy do przedszkola. To jest droga techniczna dla beczkowozów. Jednostka postawiła 

tam płot, gdzie nie pomyślano o zwierzętach, które mają swój zwyczaj i w tym okresie są 

niebezpieczne, a dzieci po ciemku muszą tam iść. Czy Straż Miejska nie mogłaby te dzieci 

przewozić dwa razy dziennie? Warunki przejścia na tej drodze do jednostki są bardzo ciężkie, 

bo idzie się tam po wodzie, albo brnie się w zaspach. Dzieci są narażone na kontakt z 

wygłodniałą zwierzyną. Rozumie, że budżet jest ograniczony, ale czy nie można by połączyć 

pewnych funkcji? 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz p. Grzegorz Jóźwiak: 

- sprawa świecących lamp – zajmie się sprawą i w dniu dzisiejszym będzie dopasowane 

wygaszanie lamp do aktualnych warunków i potrzeb. 

- ulica Matejki – wspólnie z radnymi będzie pracować nad budżetem na 2011 r.  Wspólnie 

zostanie wypracowane stanowisko. Wszystko zależy od środków finansowych jakie będą 

musiały być przeznaczone na realizację poszczególnych zadań. Takich zadań będzie więcej, 

nie tylko w tej części Dziwnowa, ale i w Dziwnówku, w Łukęcinie, w Międzywodziu. 

Dyskusja będzie nad tym co musi być zrealizowane w pierwszej kolejności, co w drugiej, a co 

w trzeciej. 

- dojazd dzieci do Dziwnej 45 – oglądał program telewizyjny gdzie wyjaśniano kwestię 

dowozu dzieci do szkoły. Przepisy mówią o trzech kilometrach, gdzie musi być zapewniony 

dojazd dzieci do szkoły. Sprawa jest bardzo ważna i postara się tą sprawę załatwić. 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz. 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radny p. Skrzypczak – zapytał, czy projekt będzie wykonywany, czy jest już? Na podstawie 

tej kwoty należy uważać, że projekt został oceniony i znana jest jego wartość. 

Burmistrz – zadanie było realizowane zgodnie z zamówieniem publicznym , inwestycja 

została przygotowana z tym ,że nie uwzględniała zadania, które przy realizacji tego projektu 

musi być wykonane. Dlatego została przeznaczona kwota i to spowodowało konieczność 

doprojektowania. Nie było możliwe zakończenie projektowania w roku 2010. Jest to łączne z 

uzyskaniem pozwolenia na budowę. Projekt jest praktycznie gotowy, trzeba uzyskać 

pozwolenie na budowę. Poprzez konieczność doprojektowania uzyskanie pozwolenia na 

budowę opóźniło się dlatego należało przesunąć termin zakończenia całego zadania.  

Radny p. Skrzypczak – uważa, że powinno się rozszerzyć treść uchwały o zapis, że projekt 

jest wykonany , a uzupełnieniem jest pozwolenie na budowę.  

Burmistrz – można uzupełnić o dwa zdania aby było to bardziej jasne. 

Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz w imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę 

polegającą na zmianie zapisu w & 2 na „ Zobowiązanie wymienione w &1 zostanie pokryte w 

ramach wydatków niewygasających z 2010 r. przeznaczonych na realizację tego zadania w 

kwocie : 62 930,00 zł.” 

Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska dodała, że w czterech pierwszych projektach 

uchwał umowy zawarte na wykonanie tych zadań są do końca roku i  aby Burmistrz mógł 

przedłużyć umowę z wykonawcą potrzebna jest taka uchwała. Wydatki te zawarte są w 

uchwale o wydatkach niewygasających, ale nie ma możliwości aby przedłużyć z danym 

wykonawcą umowę na następny rok.  

Na pytanie Przewodniczącej obrad – czy radny p. Skrzypczak chciałby złożyć wniosek o 

poprawkę do projektu uchwały, radny odpowiedział, że nie.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwała Nr IV/19/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „Wykonanie 

projektu budowy nowej stacji Uzdatniania Wody w Strzeżewie’ do kwoty 62 930,00 zł. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz. W imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu          

w & 2 na „ Zobowiązanie wymienione w &1 zostanie pokryte w ramach wydatków 

niewygasających z 2010 r. przeznaczonych na realizację tego zadania w kwocie : 78 360,00 

zł.” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

W dyskusji głos zabrał Radny p. Beyer, który zwrócił uwagę na to, że w tytule i w treści 

projektu uchwały nie ma podanej nazwy miejscowości. 

Burmistrz – zgłosił jako swoją autopoprawkę dopisanie w tytule i treści uchwały słowa „w 

Międzywodziu” 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami 

Burmistrza; 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/20/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa 

skrzyżowania ul. Słonecznej i Łąkowej” do kwoty 78 360,00 zł. z autopoprawkami 

Burmistrza.  
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Ad. 8 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz. W imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu          

w & 2 na „ Zobowiązanie wymienione w &1 zostanie pokryte w ramach wydatków 

niewygasających z 2010 r. przeznaczonych na realizację tego zadania w kwocie : 19 600,00 

zł.” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką Burmistrza: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/21/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „Wykonanie 

pokrycia dachowego oraz elewacji budynków i murków oporowych na promenadzie w 

Dziwnowie” do kwoty 19 600,00 zł.  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz. W imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu          

w & 2 na „ Zobowiązanie wymienione w &1 zostanie pokryte w ramach wydatków 

niewygasających z 2010 r. przeznaczonych na realizację tego zadania w kwocie : 116 360,00 

zł.” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką Burmistrza: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/22/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa ul. 

Westchnień w Dziwnowie” do kwoty 116 360,00 zł. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz. W imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu          

w & 2 na „ Zobowiązanie wymienione w &1 zostanie pokryte w ramach wydatków 

niewygasających z 2010 r. przeznaczonych na realizację tego zadania w kwocie : 81 660,00 

zł.” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką Burmistrza; 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/23/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Przebudowa 

oświetlenia w Dziwnówku na Osiedlu Zdrojowym i Słonecznym” do kwoty 81 660,00 zł.  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz.  
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Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/24/2011 w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 18 października 2010 r. nr LXXXVII/548/2010 

w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dziwnowie. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawiła Dyrektor Przedszkola Publicznego w 

Dziwnowie p. Renata Klimowicz.   

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Radny p. Skrzypczak – zapytał czy jest jakiś próg odnośnie procentu, czy jest to próg 

maksymalny, czy minimalny? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że wszystko zależy od Rady. Dotychczasowa opłata za 

przedszkole jest najniższa ze wszystkich znanych w okolicy. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/25/2011 w sprawie ustalenia opłat 

za niektóre świadczenia w prowadzonym przez Gminę Przedszkolu Publicznym „Promyk 

Słońca” w Dziwnowie. 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof 

Latuśkiewicz.  

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

 

Radny p. Skrzypczak – powiedział, że po przeczytaniu załączników można zorientować się 

czego uchwała dotyczy. Jest to projekt generalny dla przyszłości Gminy Dziwnów w sprawie 

utylizacji i odpadów. Jest to przeniesienie zadań z roku 2006 na 2009. Jest to bardzo szeroki 

program, którego zakończenie będzie około 2020 r.  

Burmistrz – program ochrony środowiska musi być monitorowany i uaktualniany do 

aktualnych warunków związanych ze zmiana przepisów dotyczących ochrony środowiska i 

zmiany warunków położenia geograficznego zabudowy inwestycji prowadzonych na danych 

terenach. 

Radna p. Szafran – wysypisko, które jest budowane, nie będzie tylko wysypiskiem, ale 

miejscem segregacji odpadów, na kompostownie, na pobieranie biogazów. Ten program 

pokazuje jakie jest to wielkie zadanie dla Związku. Najważniejszym zadaniem jest 

wybudowanie wysypiska pod Nowogardem, stacji przeładunkowych, dla Gminy Dziwnów 

będzie to stacja w Mokrawicy. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 - jednogłośnie  przyjęła Uchwała Nr IV/26/2011 zmieniającą uchwałę w 

sprawie przyjęcia „ Programu ochrony środowiska dla gminy Dziwnów” na lata 2006 – 

2009 oraz „ Planu gospodarki odpadami dla Celowego Związku Gmin CZ R-XXI na lata 

2004 – 2015” w części dotyczącej gminy Dziwnów. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawiła Dyrektor Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Dziwnowie p. Olga Kociemba.   
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Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/27/2011 w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

Burmistrz p. Grzegorz Jóźwiak z uwagi na to, że projekt uchwały dotyczy jego osoby, 

poprosił o pozwolenie opuszczenia Sali obrad na czas jej uchwalania. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały, po wyjaśnieniach Pana Burmistrza, 

że w najbliższym roku będzie pracował jednoosobowo. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

 

W dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny p. Beyer, który powiedział, że skoro Pan 

Burmistrz zadeklarował, że przez cały rok nie będzie miał Zastępcy to proponuje aby dać mu 

maksymalną stawkę 5 900 zł. i 30% dodatku specjalnego. 

Radna p. Próchniak – poinformowała, że Pan Burmistrz był obecny na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej i powiedział, że chce zatrudnić Zastępcę. Ma osobę, którą widzi na tym miejscu, 

ale w obecnej chwili zobligowana innymi obowiązkami i nie jest pewny jak to długo potrwa. 
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Jeśli zajmie to pół roku, to po pół roku będzie powołany Zastępca Burmistrza. Nie jest to 

deklaracja, że przez rok czasu nie będzie Zastępcy. Komisja Budżetu była na posiedzeniu za 

zaproponowanym wynagrodzeniem. Uważa, że to nie jest podwyżka tylko powrót do 

normalności. Komisja nie brała pod uwagę tego, że będzie pracował za dwóch tylko uważała, 

że Burmistrz powinien mieć takie wynagrodzenie. 

Radny p. Stęplewski – z uwagi na to, że dziś sam miód się leje, a jak zbyt dużo miodu to 

może być mdło. Dodał, że propozycja wynagrodzenia Burmistrza jest trochę większa niż 

kosmetyczna w stosunku do poborów Burmistrza poprzedniej kadencji. Powiedział, że 

niskimi pobudkami kierowała się większość radnych  z Przewodniczącym Rady poprzedniej 

kadencji ustalając przed czterema laty wynagrodzenie Burmistrza na najniższym z pułapów i 

utrzymując przez cztery lata na najniższym poziomie. Nie było mowy o premiach , 

dodatkach, korektach z powodu pracy Burmistrza bez Zastępcy przez okres około roku czasu. 

Uważa, że należy urealnić pobory obecnego Burmistrza, dzięki temu zmniejszy się dystans 

płacowy między Burmistrzem Dziwnowa, a wynagrodzeniem Burmistrzów okolicznych 

gmin. Jest za projektem uchwały w takim kształcie w jakim została przedstawiona, bez 

szaleństwa w jakim w jego ocenie proponuje jeden z radnych. Takie samo stanowisko ma 

Komisja Ochrony Zdrowia, którą reprezentuje. 

Radny p. Lisowski –  powiedział, że radny p. Stęplewski ma  przeciwko niemu coś bardzo 

głęboko schowane i te próżne żale raczy publicznie przedstawiać. Zanim postawi Pan 

Stęplewski zarzuty, prosi aby je sprawdził . Na pierwszej sesji kiedy było podejmowane 

wynagrodzenie Pana Krzysztofa Kozickiego , otrzymał wówczas średnie widełki jakie były 

możliwe i dostał 30% dodatek do wynagrodzenia zasadniczego. Otrzymał średnią pensję, jaka 

mogła być. Jest to możliwe do sprawdzenia. Była wówczas  dyskusja z p. Sekretarzem i 

radnymi, aby wyjść z aktem dobrej woli. Nieprawdą jest, że Pan Burmistrz Kozicki dostał 

wówczas najniższą pensję. Będzie głosował za wnioskiem Pana Beyera. 

Radny p. Stęplewski – powiedział „Pan się myli Panie Lisowski” 

Radny p. Beyer – powiedział, że ma prośbę do niektórych radnych, do p. Stęplewskiego, 

żeby dać już spokój z waśniami. Jest nowa Rada, radni brali udział w wyborach po to aby 

pracować dla Dziwnowa. Prosi aby dać spokój historii, niech biegnie swoim tokiem. Trzeba 

zająć się własnymi sprawami, bo Pan Burmistrz niedługo będzie miał ogromny problem 

finansowy i Rada będzie musiała się zdecydować co z tym zrobić.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, że grube kreski już mieliśmy w historii. 

Radny p. Ropelewski – powiedział, że ma propozycje postawienia wysokości 

wynagrodzenia z podanymi składnikami w pierwszym półroczu taką samą jak miał 

poprzednik p. Kozicki. Później Rada może ponownie przegłosować wynagrodzenie Panu 

Burmistrzowi. 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o uściślenie jeśli jest to wniosek formalny. Jaka wysokość 

składników wynagrodzenia? 
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Radny p. Ropelewski – odpowiedział, że takie jak Pana Kozickiego. Należy zaczekać na 

sprawdzenie pracy nowego Burmistrza.  

Radna p. Szafran – powiedziała, że Pan Kozicki miał bardzo niskie wynagrodzenie jako 

Burmistrz i nie chciałaby aby Burmistrz, który nastał otrzymał podobne wynagrodzenie, bo 

jest ono zbyt małe. Uważa, że wynagrodzenie zaproponowane w projekcie uchwały jest 

wynagrodzeniem wystarczającym. Wszystkie składniki nie dają małej kwoty. 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że znalazł się w nowej rzeczywistości, nowej Radzie, w 

nowych tematach , z przyszłością. Okazuje się, że wstąpił w to samo w czym siedział w 

poprzedniej kadencji dzięki takim wspominkom. Prosi o nie porównywanie dzisiejszej 

sytuacji do sytuacji sprzed czterech lat. Inne realia, inna inflacja, inne propozycje. Po to były 

posiedzenia Komisji, aby zaprosić Burmistrza i popytać, aby podjąć słuszną decyzję, a nie 

dziś od nowa proponować. Przychyla się do propozycji zawartej w uchwale. Komisja Oświaty 

jednogłośnie przyjęła projekt uchwały po wypowiedzi Pana Burmistrza, że przynajmniej 

przez rok nie będzie zatrudniał Zastępcy. Być może informacje uległy zmianie, bo 

rzeczywiście jest tak, że sytuacja się zmienia i Komisje mają inne informacje. Mogą zmienić 

wówczas decyzje na podstawie nowych informacji.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, że chce przypomnieć, że Burmistrz poprzedniej kadencji 

Pan Kozicki przez około rok pracował bez Zastępcy. Nikt nie pomyślał wówczas aby Panu 

Kozickiemu to zrekompensować. Wynagrodzenie p. Kozickiego przez całą kadencję składało 

się z wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 4 200 zł. , dodatek funkcyjny w kwocie 1 550 zł. 

i dodatek specjalny 20%. 

Podwyżka, którą uważa należy zaakceptować proponowana w projekcie uchwały dla nowego 

Burmistrza nie jest kosmetyczna, bo stanowi niezłą kwotę. Uważa jednak, że należy ją 

przyjąć.  

Radny p. Ropelewski – oznajmił, że Komisja Oświaty na swym posiedzeniu spotkała się z 

Panem Burmistrzem. Pan Burmistrz powiedział, że przez pierwszy rok nie będzie zatrudniał 

Zastępcy. Teraz radni dowiadują się, że Pan Burmistrz zatrudni Zastępcę. Uważa, że skoro 

Pan Burmistrz będzie pracował sam to powinien otrzymać maksymalne wynagrodzenie. Jeśli 

jednak zatrudni Zastępcę powinno wynagrodzenie być wypośrodkowane. Na Komisjach były 

udzielane inne informacje.  Jeśli będzie pracował sam to jest za największym 

wynagrodzeniem.  

Radny p. Stęplewski – wyraził swoją opinię na posiedzeniu Komisji, że dla Gminy wcale nie 

jest korzystne żeby Burmistrz pracował sam bez Zastępcy. Na podstawie obserwacji z 

poprzedniej kadencji uważa, że potrzebny jest w Urzędzie oprócz Burmistrza jego zastępca. 

Nie przynosi to Gminie oszczędności, a w życiu różnie bywa, przypadki chodzą po ludziach. 

Swoją opinię przedstawił również Panu Burmistrzowi, należy zmierzać do jak najszybszego 

powołania Zastępcy Burmistrza.  
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Przewodnicząca Rady – powiedziała, że powołanie zastępcy Burmistrza należy do 

właściwości Pana Burmistrza, a przedmiotem dyskusji Rady jest ustalenie wynagrodzenia dla 

Pana Burmistrza.  

Radna p. Próchniak – powiedziała, że informację uzyskała wczoraj, ponieważ wczoraj było 

posiedzenie Komisja Budżetu i Planowania, której przewodniczy. Być może, że jej 

informacje są świeższe. Prosi aby w przyszłości na sesji przedstawiano to co było 

przedyskutowane na Komisjach. Na Komisji dyskutowano o tym, że jest okres końcówki 

pozyskiwania funduszy unijnych, gdzie dobrze aby było dwóch tzn. Burmistrz i Zastępca. 

Rozumie się, że Zastępcy nie powoła Burmistrz ot tak, bo musi być to zespół zgrany, to musi 

być tandem, który dla Gminy w końcówce bitwy o fundusze unijne zdobędzie to co tylko 

może zdobyć. Burmistrz musi być dobrze wynagrodzony. Sam siebie ocenia jako pracoholika 

i coś w tym jest, że chce dla Gminy pracować, a to należy uszanować i nie robić 

niepotrzebnych dyskusji. Dyskutować należy na posiedzeniach Komisji. Na sesję należy 

przyjść z wypracowanym stanowiskiem, tym bardziej, że każda Komisja ma wypracowane 

stanowisko i je na sesji przedstawia.  

Radny p. Sokół – powiedział, że również jest za tym aby było 5 100 zł. i 20%. Uważa, że jest 

to dużo, więcej jak miał poprzedni Burmistrz. Jest zdania, że Burmistrz powinien zarabiać 

dużo i dużo robić.  

Radny p. Stęplewski – można sprawdzić jakie miał pobory Burmistrz Zwolan i czy 

przynajmniej w części ustalone dla Burmistrza Kozickiego pobory były zbliżone do poborów 

jego poprzednika.  

Przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę – 10.35 – 10.45. 

Po przerwie o głos poprosił radny p. Lisowski, który poinformował, że w woli 

ukonkretnienia informacji wobec zarzutów Pana Stęplewskiego chciałby poinformować, że   

w tym czasie kiedy Pan Kozicki otrzymywał pensję 4 200 zł. widełki kwot jakie mógł dostać 

były 3 450 zł. do 4 600 zł., czyli otrzymał wynagrodzenie zasadnicze powyżej średniej 

widełek , dodatek funkcyjny mógł wynosić od 1080 zł. do 1 550 zł, otrzymał 1 550 zł.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że tematem tej dyskusji jest ustalenie wynagrodzenia dla 

obecnego Burmistrza, a nie radni rozmawiają o wynagrodzeniu poprzedniego Burmistrza. 

Dodała, że projekt uchwały przewiduje wynagrodzenie dla Pana Burmistrza na średnim 

pułapie. Nie jest to wynagrodzenie bardzo wysokie, nie jest też wynagrodzeniem niskim. 

Uważa, tak zresztą jak powiedział Pan Wiceprzewodniczący, że Burmistrz powinien zarabiać 

godnie. Reprezentuje Gminę i nie powinno być takiej sytuacji, że cześć pracowników będzie 

miało wyższe od niego wynagrodzenie. Uważa, że powinno się dać szansę sobie i Panu 

Burmistrzowi. Zawsze można powrócić do tematu zmiany wynagrodzenia. Ma na myśli 

zmiany w sensie podwyższenia wynagrodzenia, bo nie uważa aby trzeba było wynagrodzenie 

obniżać. Chce zaznaczyć, że ustawodawca dając Radzie takie narzędzie jak ustalanie 

wynagrodzenia za pracę Burmistrza nie przewiduje sytuacji kiedy Pan Burmistrz ma Zastępcę 

lub nie ma. Jest to indywidualna sprawa Pana Burmistrza, czy czuje się na siłach 
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jednoosobowo wykonywać wszystkie zadania, czy też uważa, że powinien mieć pomoc. Tak 

jak powiedziała Pani Próchniak – Burmistrz zobowiązał się do samodzielnej pracy, ale 

poszukuje osoby , która w sposób godny będzie go reprezentować i wykonywać część jego 

obowiązków.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że na zakończenie chce zadać pytanie, czy 

w sposób formalny ktoś z radnych chce zgłosić wniosek o zmianę projektu uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dziwnowa. Jednocześnie przypomniała, że 

w & 29 ust 1 Statutu Gminy Dziwnów jest zapis, że z inicjatywą podjęcia uchwały, również 

jej zmiany może wystąpić Burmistrz, Przewodniczący Rady, Komisja Rady, klub radnych, co 

najmniej trzech radnych. Zapytała – „czy ktoś z Państwa chce wystąpić z formalnym 

wnioskiem o zmianę w projekcie uchwały?” 

Radny p. Beyer – powiedział, że zgłosił wniosek formalny. 

Przewodnicząca Rady – odczytała ze Statutu jakie zagadnienia obejmuje wniosek formalny - 

&25 ust 2. Dodała, że o inicjatywie podjęcia uchwały lub jej zmiany mówi zapis & 29 ust 1 - 

może wystąpić trzech radnych, bądź Komisja.  

Radny p. Beyer złożył wniosek formalny o 5 min przerwy. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minutową przerwę. 

Po przerwie radny p. Beyer zgłosił rezygnację z wniosku inicjatywy uchwałodawczej.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/28/2011  w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Dziwnowa. 

 

Na salę obrad powrócił p. Grzegorz Jóźwiak Burmistrz Dziwnowa.  

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska.   

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr IV/29/2011 w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2010 r.  

 

Ad. 17 

Radny p. Stęplewski – wnosi do Pana Burmistrza o rozważenie powołania Zastępcy 

Burmistrza. 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku sesji roboczej Przewodnicząca Rady p. Joanna 

Piwińska ogłosiła przerwę do godz. 12.00. Dodała, że o godz. 12.00 w Hotelu „Stary 

Dziwnów” rozpocznie się dalsza uroczysta część IV sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

 

O godzinie 12.00  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna 

Piwińska wznowiła uroczystą IV sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie, która odbyła się w 

Hotelu „Stary Dziwnów” w Dziwnowie. 

Następnie głos oddała Burmistrzowi Dziwnowa p. Grzegorzowi Jóźwiakowi, który 

powitał  gości zaproszonych: proboszczów Parafii z terenu gminy, przedstawicieli mediów, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy, szczególnie gorąco powitał tegoroczne pary 

małżeńskie odznaczone medalami Prezydenta RP za długoletnie pożycie małżeńskie oraz 

tegorocznych laureatów statuetki „W dowód uznania od Gminy Dziwnów”.  

Po wystąpieniu Burmistrza (zał. Nr 4) nastąpiła ceremonia wręczenia medali za 

długoletnie pożycie małżeńskie (50 lat).  

W imieniu Prezydenta RP odznaczenia wręczył Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak     

i Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska następującym parom 

małżeńskim: Władysława i Franciszek Szatanikowie, Kazimiera i ś.p. Kazimierz 

Kuczyńscy  ( w imieniu męża odebrali żona i synowie Leszek i i Jerzy) Hanna i Jan 

Wawryniukowie, Edward i Maria Skrabuchowie, Elżbieta i Mieczysław Gawęccy, 

Bronisława i Edmund Dereczowie.    

Od Burmistrza i Przewodniczącej Rady każde małżeństwo otrzymało upominek i kwiaty.  
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Następnie przystąpiono do zrobienia wspólnego, pamiątkowego zdjęcia z udziałem 

uhonorowanych par małżeńskich z władzami Gminy.  

 Burmistrz przypomniał wszystkim obecnym historię Kapituły, a Pan Krzysztof Karczewski – 

inspektor Urzędu Miejskiego odczytał listę dotychczasowych laureatów Kapituły. 

Pan Burmistrz zakomunikował, że tegorocznymi laureatami Statuetki „W dowód uznania od 

Gminy Dziwnów” zostali: ś.p. Pan Czesław Wawrzyniecki, statuetkę odebrała p. Urszula 

Wawrzyniecka, Pan Zbigniew Dziagwa oraz pan Dariusz Bojzan.  –  wystąpienie 

Burmistrza stanowi zał. Nr 5 

Uzasadniając decyzję Kapituły Burmistrz omówił zasługi dla Gminy każdej z wyżej 

wymienionych osób.  

Uroczystą sesję uświetnił występ  dzieci z Dziwnowskiego Klubu Tańca Sportowego 

„Fokus”.  

Następnie Burmistrz p. Jóźwiak odczytał informację na temat Dziwnowskiego Klubu Tańca 

Sportowego „Fokus”, a następnie wyróżnił Statuetką „Przyjaciel Gminy Dziwnów”               

p. Tomasza Konurego Prezesa Klubu –  wystąpienie Burmistrza stanowi zał. Nr 6.   

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Joanna Piwińska złożyła wszystkim obecnym 

serdeczne życzenia z okazji Nowego Roku 2011 jednocześnie zapraszając na zabawę 

sylwestrową do Klifa, a następnie z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknęła IV Sesję 

Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

 

 

Protokołowała: Wiesława Matelska 
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Zał. 4 

Niezmiernie miło mi powitać Szanownych Jubilatów i wszystkich gości zaproszonych na 

dzisiejszą uroczystość Złotych Godów par małżeńskich: 

Państwa Władysławę i Franciszka Szataników 

Państwa Zofię i Mariana Gąskę 

Państwa Adeli i Czesława Pelasików 

Państwa Hannę i Jana Wawryniuków 

Państwa Marię i Edwarda Skrabuchów 

Państwa Elżbietę i Mieczysława Gawęckich 

Państwa Bronisławę i Edmunda Deresza 

Panią Kazimierę i synów Leszka i Jerzego Kuczyńskich, którzy odbiorą medal Prezydenta RP 

w imieniu jej męża Kazimierza  

 

Szanowni Jubilaci!! 

 50 lat to naprawdę wiele lat, ale jakże szybko te lata minęły... Minęły we wspólnej 

trosce o dobro rodziny, dobre wychowanie dzieci i ich przyszły los. Minęły nie tylko pod 

znakiem pracy, wypełniania rodzinnych obowiązków, ale przecież także i wielu chwil radości 

i wzruszeń, chwil, które nadają naszemu życiu sens i barwę. 

 Wspólne dobro naszej gminy wymaga, aby obok ludzi młodych i czynnych zawodowo 

dostrzegać również Czcigodnych Jubilatów, tych, którzy swoim postępowaniem przyczynili 

się do trwałości małżeństwa i rodziny, tych, których autorytet dla następnych pokoleń   

 Aby uhonorować Państwa pożycie małżeńskie, aby uszanować długotrwałość związku 

małżeńskiego – fundamentu rodziny, Urząd Miejski w Dziwnowie w dowód społecznego 

uznania dla trwałości małżeństwa i rodziny wystąpił do Prezydenta Rzeczypospolitej o 

wyróżnienie Was poprzez odznaczenie medalami za długoletnie pożycie małżeńskie. 

 

Szanowni Państwo! 

 Zbliżamy się do uroczystej chwili, w której nastąpi wręczenie medali w imieniu 

Prezydenta RP. W związku z tym pozostaje mi zaszczyt złożenia Państwu serdecznych 

życzeń: długich lat życia w dobrym zdrowiu i niegasnącej miłości, a także serdecznej opieki 

osób najbliższych. 
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Zał. 5 

Szanowni Państwo! 

Każda społeczność lokalna, aby zachować własne zasady i wartości, własną tożsamość i 

tradycję, potrzebuje autorytetów, które będą dla nas przykładami wzorowego postępowania w 

życiu społecznym naszej gminy. Autorytetów, czyli zarówno osób, jak i instytucji, które są 

powszechnie szanowne i poważane, których wiedza i doświadczenie życiowe służyć będzie 

dla nas w dokonywaniu życiowych wyborów, które zapisały się w lokalnej historii i kulturze. 

Autorytetów trwale związanych z życiem publicznym Gminy Dziwnów, o których zawsze 

będziemy pamiętać. 

Gmina Dziwnów również może poszczycić się własnymi lokalnymi autorytetami – zarówno 

pojedynczymi osobami, jak i instytucjami, które są powszechnie szanowane i bez których nie 

sposób wyobrazić sobie naszej Małej Ojczyzny. To dzięki takim ludziom funkcjonują w 

naszej społeczności wzorce słusznego postępowania w różnych dziedzinach – od 

zawodowego poprzez kulturę i sport aż do codziennego życia. Takie osoby i instytucje 

pokazują nam wszystkim, co znaczy profesjonalizm, zaangażowanie, etyka, poświęcenie dla 

wspólnego dobra, a także pomoc drugiemu człowiekowi – wartości, których coraz bardziej 

odczuwalny jest brak w dzisiejszym świecie. 

Gmina Dziwnów od wielu już lat docenia osoby i instytucje, które zasłużyły się w różnoraki 

sposób dla naszej gminy, stały się poprzez swoją działalność naszymi ambasadorami. 

Statuetka „W dowód uznania od Gminy Dziwnów ” przyznawana jest od 1997 r. przez 

Kapitułę złożoną z działaczy społecznych i przedstawicieli władz samorządowych. 

Uhonorowanie tą statuetką stanowi wyraz wdzięczności  wobec osób i instytucji, które 

przynoszą chlubę naszej gminie i są dla nas wzorem w życiowym postępowaniu. 

Osoby i instytucje wyróżnione statuetką „W dowód uznania od Gminy Dziwnów” to ludzie, 

którzy dzięki swej pracy i poświęceniu przyczyniają się codziennie do rozwoju naszej gminy, 

którym za pracę i poświęcenie dla dobra naszej lokalnej społeczności należą się 

podziękowania oraz wyrazy najwyższego uznania i szacunek.  

 W tym roku liczne już grono odznaczonych statuetką „W dowód uznania od Gminy 

Dziwnów” powiększyło się o kolejne trzy osoby. Kapituła niniejszej statuetki, której mam 

zaszczyt przewodniczyć, postanowiła przyznać to zaszczytne wyróżnienie  następującym 

zasłużonym dla naszej społeczności i powszechnie szanowanym osobom:  

1. Śp. Panu Czesławowi Wawrzynieckiemu – wieloletniemu sołtysowi Dziwnowa 

Górnego                                                                                                                                            

2. Panu Zbigniewowi Dziągwie – prezesowi Uzdrowiska „Jantar” w Dziwnówku            

3. Panu Dariuszowi Bojzanowi – właścicielowi zakładu piekarniczo-cukierniczego w 

Międzywodziu. 

Szanowni Państwo, zapraszam do odebrania statuetek „W dowód uznania od gminy 

Dziwnów”: 
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Zał. Nr 5 

Szanowni Państwo! 

Podczas dzisiejszej uroczystości przypadł mi  jeszcze jeden zaszczyt. Otóż osoby i instytucje 

zaangażowane w dobro gminy, działające na rzecz naszych mieszkańców na różnych 

płaszczyznach życia społecznego wyróżniane są przez Gminę Dziwnów jeszcze jedną 

prestiżową statuetką, a mianowicie statuetką „Przyjaciel Gminy Dziwnów”. Statuetka 

niniejsza od wielu lat przyznawana jest tym wszystkim, którzy naszej gminie przynieśli wiele 

powodów do dumy i radości.  

Osobą, która wiele wysiłku i osobistych emocji włożyła i wkłada w pracę na rzecz 

mieszkańców naszej gminy, jest Pan Tomasz Konury – prezes Stowarzyszenia „Dziwnowski 

Klub Tańca Sportowego „Focus”. Działalność Pana Tomasza Konurego, jak również 

wszystkich osób zaangażowanych w Dziwnowski Klub Tańca Sportowego „Focus”, zasługuje 

na wyróżnienie i szacunek. To właśnie dzięki Panu Tomaszowi taniec sportowy stał się 

bardzo znany w Dziwnowie i dziś nie sposób wyobrazić sobie wizerunku naszej gminy 

właśnie bez tańca sportowego. Dziwnów dzięki pracy i zaangażowaniu Pana Tomasza kojarzy 

się wielu osobom nie tylko z plażą i morzem, ale także i tańcem sportowym. Ponadto to 

właśnie dzięki Panu Tomaszowi nasze dzieci i młodzież mogą rozwijać swoje zdolności 

taneczne, o których już nieraz mogliśmy się przekonać – czy to podczas Turnieju Tańca 

Sportowego w Dziwnowie, czy też podczas wielu występów na różnych gminnych 

wydarzeniach. Dzieci i młodzież dzięki tańcowi sportowemu mogą pożytecznie spędzić czas 

wolny , rozwijać swoje zdolności i pobudzać nowe pasje. Przekonany jestem, że dzięki 

działalności Pana Tomasza oraz wszystkich miłośników tańca sportowego jeszcze nieraz w 

przyszłości usłyszymy o sukcesach naszych młodych mieszkańców gminy Dziwnów , czego 

sobie i Państwu życzę!      
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